
Sundheds- og Ældreudvalget

Til: Sundhedsministeren

Dato: 20. juni 2018

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

SUU alm. del

Spørgsmål 1110

Ministeren bedes i forlængelse af samråd i Sundheds- og Ældreudvalget den
12. juni om overbelægning i det danske sundhedsvæsen, jf. samrådsspm.
BÆ-BÅ, bekræfte, at en del af overbelægningen på landets sygehuse skyld-
tes en stigning i influenzatilfælde, som medførte behov for indlæggelser. Og
oplyse, om denne stigning i indlæggelser og dermed pres på sygehusene
kunne være imødegået eller undgået, hvis man havde anvendt 4-valent vacci-
ne?

Svar bedes sendt elektronisk til lov@ft.dk.

På udvalgets vegne

Liselott Blixt
formand
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